
Kokkuvõte 8. detsembri 2022 hoolekogu koosolekust 

 

Hoolekogu koosoleku teemad: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

2. 2022/2023. õa eesmärgid ja ülesanded – plaanidest ja täitmise edenemisest 

3. 2023. õa eelarvest 

4. Päevakohased küsimused 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

    2022/23. õa valiti hoolekogu esimeheks ühehäälselt Airin Treiman-Kiveste, aseesimeheks  

    hoolekogu  

    liige Olga Bulatchik ja protokollijana jätkab Sirle Persidski. 

2. 2022/2023. õa eesmärgid ja ülesanded - plaanidest ja täitmise edenemisest 

    Direktor K. Lukk ja õppejuht K. Pedaste andsid ülevaate 2022/2023. õppe-kasvatustöö   

    eesmärkidest ja  

    ülesannetest ning rääkisid nende edenemisest: 

• Ennastjuhtiva õppija kujunemise toetamine: põhimõtete määratlemine kooliastmeti, 

praktiliste ülesannete loomine, kogemuste jagamine 

• Erinevate tegevuste kaudu vaimse, füüsilise ja sotsiaalse tervise teemade fookuses hoidmine 

• Õpetajate professionaalne areng: arengufookuse valimine ja selle saavutamine koostöös 

kolleegist arengupartneriga, refleksiooni ja kovisiooni oskuste arendamine, vaimse tasakaalu 

hoidmine läbi vaikuseminutite metoodika rakendamise 

• Programmi “Digitegusast digitargaks” käivitamine: Kivilinna kooli õpetaja digipofiili 

määratlemine ja arenguvajaduste analüüs, koolitused arengu toetamiseks; vajaliku õppevara 

ja -vahendite soetamine 

• Väärtusfookused: vastutus ja rahvuslikkus 

3. 2023. õa eelarvest 

    Direktor K. Lukk tutvustas hoolekogule kooli 2022. a eelarve projekti ja raha jaotustest kuluartiklite  

    lõikes. 

4. Päevakohased küsimused 

• Koolielu reguleerivate dokumentide analüüs: „Tartu Kivilinna Kooli õppekava üldosa“ 

Õppejuht K. Pedaste tutvustas õppekava üldosas muudetavaid punkte (arengukavaga 

kooskõlla viimine, pisimuudatused loovtööde juhendis: pt 2.4., 5.3, 5.6), millele hoolekogu 

andis oma heakskiidu. 

• Spordiplatsi ehituse kulgemine 

Direktor K. Lukk andis ülevaate, kuidas on kulgenud kooli õuealal oleva spordiplatsi ehitus. 

Lumi sadas novembri lõpus maha ja seetõttu viibivad viimased tööd. 

• Küsitlus: „Lapsevanemad kooli“ 

Arutleti teemal, mida hoolekogu arvab planeeritavast küsitlusest, mida viia läbi 

lastevanemate seas, et kaardistada vanemate koolielus kaasamise võimalusi (ühisüritused 

õhtusel ajal ja valmidus erinevateks tegevusteks jms). Hoolekogu liikmed pooldasid 

lastevanemate küsimustiku läbiviimise mõtet. See viiakse läbi 2023. aasta kevadperioodil. 


